
 

 

 

 

VIKEN IDRETTSKRETS 

Adresse  

Viken idrettskrets 

Strømsveien 80 

2010 Strømmen 

e-post viken@idrettsforbundet.no 

 

 

 

Protokoll fra styremøte 3/24-26, i Viken idrettskrets 

Dato: 08.10.2024 i Schweigaardsgate 12 (akershus FK’s lokaler) og på teams. 

Til stede: 

Styremedlemmer:  Kjetil Bakke, Turid Williksen (teams), Odin Sjøtun (teams), Hilde 
Stokke (teams), Anita Hokholt Eng, Atle Strandos, Anne Merete 
Groseth, Anne Berit Lund Haube, Knut Øyvind Gressløs, Amalie Hov 
Malkenes (teams) 

Varamedlemmer: Hassan Jacobsen, Asgeir Sand 

Forfall:  Hanne Lyngaas, Per Rune Eknes  

Adm:   Kathinka Mohn, Runar Sveen, Johan Conradson  

Habilitet: Ingen av styrets medlemmer meldte seg inhabile i noen av sakene.  

Lagsbevegelser sendes ut sammen med protokollen. 

15/24-26 Protokoll fra styremøtet 10.09.2024  

Datokorreksjon samt feilskriving av Anita Hokholt Engs navn rettes.  

Vedtak:  Protokollen fra styremøtet 10.09.2024 vedtas 

16/24-26 Teams-strukturen  

 Presentasjon av styrets kanaler på teams. 
 
Styret ba om at alle utvalgene flyttes over til IK30. Inviterte.  
 
Vedtak:  Styret ønsker fremlagt Teams-struktur vedtatt med de endringer som kom 

frem i styremøtet. 
 

17/24-26 Samspillsregler 

Saksfremlegg var vedlagt. Saken ble presentert av Kjetil Bakke.  
 
Samspillsreglene ble gjennomgått og signert, i tillegg ble følgende tre huskeregler for 
samtale med politikere presentert: 
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Vi er vi 
Vi representerer alltid Viken idrettskrets. Når vi snakker med politikere, snakker vi om “vi” – det er 
oss i idretten. Vi er en del av noe større, og vi arbeider for idretts- og aktivitetsglede for alle i Viken. 
Vi inviterer alltid til samarbeid for å nå felles mål. Vårt budskap er klart: Vi står sammen, er 
inkluderende og jobber for å styrke idretten. 

Vi samarbeider 
Vi samarbeider for mer idrett, aktivitet og frivillighet. (Det er jo vår virksomhetsidé). Vi lytter til 
politikernes utfordringer og jobber sammen for å finne løsninger som styrker både samfunnet 
gjennom idretten. Vår tilnærming bygger på tre trinn: 

• Vi begynner med politiske utfordringer på samfunnsnivå. Hvis vi skal få hjelp av politikere, 
må vi kunne vise hvordan idretten er en løsning på samfunnsutfordringer. 

• Så sørger vi for å få løsningene inn i planer som kan settes ut i livet. 
• Først da kan finansiering følge, og dette vil både bidra til å løse samfunnsutfordringer og 

styrke idretten. 

Gjennom samarbeid skaper vi gevinster for hele samfunnet, som bedre folkehelse og mer 
frivillighet. 

Vi mener 
Forbered deg godt før møtet. Kjenn til hovedpunktene i “Vi mener”(se VIKs nettside), som handler 
om fysisk aktivitet, frivillighet, idrettsanlegg og inkludering. Dette hjelper oss å få fram våre 
viktigste budskap. 

 
Som hovedregel forbereder administrasjonen et notat som kan overleveres i etterkant 
av møtet. 

 
Vedtak:  Styret vedtar fremlagt forslag til samspillsregler. 
 
18/24-26 Styreinstruks - AUs mandat  

Saksfremlegg vedlagt. Saken presenteres av Kjetil Bakke. 
 
Turid Williksen forslo at i de tilfellene AU benytter sin fullmakt til å gjøre hastebeslutninger 

skal saken etterrapporteres i påfølgende styremøte, der saken protokollføres som 

etterrapporteringssak med eget saksnummer. 

 
Vedtak:  Styret vedtar framlagt styreinstruks om AU, med de forslag til endringer 

som kom frem i møtet. 
 
19/24-26 Folkehelsekonferanse 

Saken ble presentert av Hilde Stokke. 
 
Vedtak:  Styret ønsker at Folkehelseutvalget jobber videre med planen om å 

arrangere en konferanse med tema utenforskap vs. innenforskap i løpet av 
2025.  

 
20/24-26 Retningslinjer seksuell trakassering og overgrep 

Saksframlegg var vedlagt. Saken ble presentert av Kathinka Mohn 
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Styret ønsket presisert at dialog en-til-en må aksepteres rundt trening- og 

konkurransesituasjonen, se pkt. 4, 2. kulepunkt. Det ble også påpekt behov for å i noen 

idretter ha kontakt trener – utøver/underordnet uten at andre er til stede. Styret mente 

behovet er ivaretatt gjennom setningen «Hvis slik kontakt er nødvendig, skal overordnet 

informeres umiddelbart.», jf. pkt. 4, 1. kulepunkt 

Vedtak:  Styret vedtar fremlagt forslag med de endringer som kom fram i 
styremøtet, og ber administrasjonen besvare høringen innen fristen. 

 

21/24-26 Opptak av idrettslag – Follo turnforening  

Saksframlegg var vedlagt. Saken ble presentert av Kathinka Mohn.  
 
Vedtak:  Follo Turnforening tas ikke opp som medlem av NIF og underliggende 

organisasjonsledd.        
  
22/24-26 Tidspunkt for styremøter fom. 2025 

Saksframlegg var vedlagt. Saken ble presentert  av Kjetil Bakke. 
I henhold til spørreundersøkelsen holdes styremøtene i 2025 andre tirsdag i måneden. 
Styret kommer tilbake til hvilke styremøter som skal være fysiske/digitale. 
 
Vedtak:  Styremøtene 2025 holdes andre tirsdag i måneden. 
 
23/24-26 Infosaker   

• Verdien av idrettsarrangement – omdisponering av kr 300 000 i 
Folkehelseutvalget som opprinnelig var tenkt brukt i undersøkelse om 
eldrebølgen og fysisk aktivitet. Administrasjonen skal ha møte med Oslo 
Economics om oppdraget verdien av idretten.  

• VIK har besvart underskriftskampanje: Behold MDD/idrett mm. i Østfold  
• Status - Høring nasjonalanlegg: Høringsfrist 4. desember. Vi inviterer inn 

særidretter og berørte idrettsråd til en åpen prosess før utforming av utkast til 
høringssvar. Dette legges så frem for styret på møte 12. november.  

• Evaluering - Regional anleggskonferanse13. og 14. september. Enighet om et 
svært godt arrangement.  

• Status - Nasjonal anleggs- og idrettsrådskonferanse 19.-20. oktober: 190 
påmeldte.    

• Status forkonferansen Folkehelsekonferansen 23. oktober. Konferansen er 
fullbooket, vil bli streamet. 

• Frivillighetskonferansen i Akershus 14. oktober – viktig møteplass for 
fylkespolitikere.  

• Representasjon: Anne M. Groseth og Asgeir Sand vært på konferansen i regi av 
DIR: Aktiv hele livet, Turid Williksen: Paraidrettsdag i Follo, Hilde Stokke: 
Paraidrettsdag på Kalnes og regional anleggskonferanse, Odin Sjøtun: Regional 
anleggskonferanse og NIFs mentorprogram, Asgeir Sand: regional 
anleggskonferanse. 

• Politisk kvarter m/rapport fra utvalgene: Saksframlegg var vedlagt og ble 
presentert av Johan Conradson.  

 
Vedtak:  Sakene tas til orientering 
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24/24-26  Eventuelt  

• Internasjonal para-konkurranse første helg i november. Styret møter m/Atle 
Strandos og Anita H. Eng som våre offisielle representanter.  

• Styrke administrasjonen med en stilling. Styret var i utgangspunktet positive, og 
ønsket saken med kostnadsoverslag opp som vedtakssak kommende styremøte. 

• Styrehonorar vil bli utbetalt 10. oktober. 
• Idrettsgallaen: Styret uttrykte ønske om å sitte nede på gulvet samt hoteller der 

arrangementet er. Fylkeskommunene er invitert.  
• 10. oktober kommer NFFs rapport om gummigranulat – administrasjonen sender 

ut et sammendrag som bør være klart til idrettsrådssamlingene.  
• Idrettsrådssamlingene: Administrasjonen sender ut oversikt over datoene. 

 
25/24-26 Evaluering av styremøte  

Alle var fornøyde med gjennomføringen av møtet. 
 
Neste styremøte tirsdag 12. november på Teams. 
  
Kjetil Bakke, styreleder  
 

 


